

國立政治大學歷史學系研究部
東京大學總合文化研究科短期交換留學申請表

申請日期：中華民國 年 月 日

年 級		學 號	
姓名(中文)		姓名(英文)	
聯絡電話		E-mail	
兵役狀態 (男生請加填)	<input type="checkbox"/> 已服完兵役 <input type="checkbox"/> 尚未服兵役 <input type="checkbox"/> 免服兵役	修業情形	1. <input type="checkbox"/> 學分已修畢 <input type="checkbox"/> 否 2. <input type="checkbox"/> 已通過資格考 <input type="checkbox"/> 否 3. <input type="checkbox"/> 已通過計畫審核 <input type="checkbox"/> 否
專長領域			
日本語能力檢 定 測 驗	<input type="checkbox"/> 新版日本語試驗(新たな日本語試驗)_____級_____分 <input type="checkbox"/> 日本語能力試驗(JLPT)_____級_____分 <input type="checkbox"/> 日本留學試驗(EJU)_____級_____分 <div style="text-align: right;">(另請檢附相關證明文件副本)</div>		
交 換 期 間	請擇一勾選 <input type="checkbox"/> 一年期 (20xx/9-20xx/8) <input type="checkbox"/> 上學期 (20xx/9-20xx/3) <input type="checkbox"/> 下學期 (20xx/4-20xx/8)		
研 究 計 畫	1 份 (另請以附件提供)		
著 作 目 錄	1 份 (另請以附件提供)		
推 薦 函	2 封 (另請以附件提供)		
其 他 附 件	1. Application Form (see attached files) There are two types of application forms depending on the status of the student. Form A: Special Auditors. This form is for students registering courses and wish to earn credits. Form B: Special Research Students. This form is for students receiving research guidance. Credits will not be awarded. Special Research Students are not eligible to purchase student commuter tickets in Japan. 2. 個人簡歷 1 份 3. 護照影本 1 份 4. 3 張證件照片(2 吋)或證件照片電子檔		
備 註	※本系前往交換之學生在交換期間需為註冊狀態，休學期間不予受理。 ※所需費用：日方免除入學申請費、入學費用、學費等。交換生應自行負擔旅費、住宿費、生活費、保險費等。		